
Comunicat de l’Associació Cor i Orquestra Simfònica Harmonia de Calella.

El passat 24 d’octubre, el Sr. Joaquim Piqué va renunciar al càrrec de director musical i vicepresident de l’associació,
juntament amb la tresorera Natàlia Salís i el president Rafael Palomero. Aquesta dimissió es va produir després de
setmanes de tensions per la gestió artística i econòmica, entre la resta dels membres de junta i membres de l’associació
amb el director sr. Piqué, president sr. Palomero i tresorera sra. Salís. Després d’assegurar que l’associació no tenia cap
deute amb ningú ens van començar a arribar missatges de músics, cantants i empreses reclamant factures pendent de
pagament, contradient les afirmacions inicials d’absència de deutes.

Després de la seva renúncia, es va constatar que s’havia eliminat informació del correu, el mòbil i el portàtil de l’associació,
dificultant la gestió dels pagaments pendents. Tampoc es va lliurar cap estat econòmic ni documentació sobre els músics i
cantants que van participar en el concert de Mozart del setembre. A dia d’avui, l’associació encara treballa per aclarir un
deute acumulat de més de 20.000€.

Lamentem profundament la situació heretada, inèdita en els nostres més de 25 anys d’història, durant els quals hem
treballat amb transparència i passió per portar la música arreu. A l’assemblea del 4 de novembre, per unanimitat, es va
escollir Albert Pros-Deprius com a director de l’associació, una decisió presa posteriorment a les renúncies abans
esmentades i un fet necessari per continuar amb l’activitat de l’entitat.

Després de comunicar al regidor de cultura, 2n tinent d’alcalde, la nostra intenció de mantenir el concert de Nadal, ens va
comunicar que l’Ajuntament va decidir suspendre totes les activitats de l’associació, impedint la celebració del concert de
Valsos i Polques, trencant una tradició de més de 10 anys.

Arrel de les declaracions del 2n tinent d’alcalde, a Ràdio Calella, volem aclarir els fets, considerem que plantejar una nova
orquestra, tenint activa l’Associació Cor i Orquestra Simfònica Harmonia, és una falta de respecte al teixit musical de la
ciutat. El fet que l’Ajuntament posi el Sr. Piqué al capdavant d’aquest projecte és greu, perquè el sr. Piqué va dimitir, deixant
els seus cantaires a les portes de compromisos amb diferents Ajuntaments fins i tot l'Ajuntament de Calella, arraconant una
entitat amb 27 anys d’història i importants contribucions culturals.

Amb en sr. Piqué al capdavant, es desintegrava el cor, es va perdre l'òpera representada anualment, es va perdre els
concerts al Parc Dalmau, es va perdre el concert popular de Festa Major a l'envelat, les col·laboracions al Festival Nits
d'Estiu a Calella i una evidentíssima pèrdua de públic.

És especialment inadmissible que el suport municipal cap a la nostra associació es condicioni per la figura d’un director o
altre, ja que això posa en risc el treball col·lectiu i el llegat cultural de Calella.

Reafirmem el nostre compromís amb la música i instem les institucions a replantejar aquesta decisió, prioritzant el diàleg i
la col·laboració amb les entitats culturals existents.

Davant de tota aquesta situació desagradable, incòmoda i injusta, deixem en mans dels nostres serveis jurídics que
treballin per tal de detectar les possibles irregularitats que hi puguin haver i que sigui la nostra advocada que ens assessori
en tot moment.

Gràcies per llegir-nos i gràcies per totes les mostres de suport rebudes les últimes setmanes per part dels nostres
seguidors, músics, cantaires i ex-cantaires.
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